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درخشش دانشجوی دانشگاه سلمان 
فارسی کازرون در نخستین جشنواره 

ملی شعر دانشجویی

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در پیامی
 به جشنواره:

امید دارم دانشجویان، لحظه های 
 درخشانی را در تلفیق اندیشه 

و عاطفه برآورند
سیدمهدی موسوی نیا، دانشجوی مقطع دکتری زبان و ادبیات فارسی دانشگاه 
ملی شعر  نخستین جشنواره  داوران  هیئت  از سوی  فارسی کازرون،  سلمان 
این جشنواره  مقام نخست در بخش شعرهای کلاسیک  به عنوان  دانشجویی 
دانشگاه های  از  شرکت کننده  دانشجوی   600 بین  از  شد  موفق  و  برگزیده 
سراسر کشور در این جشنواره، »تندیس رودکی« بخش شعرهای کلاسیک 
را به عنوان برجسته ترین تندیس جشنواره ملی شعر دانشجویی، دریافت نماید.
فارسی  سلمان  دانشگاه  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
کازرون، در مراسم اختتامیه این جشنواره که به صورت مجازی و با حضور 
سعید بیابانکی، عبدالجبار کاکایی، اسماعیل امینی و همچنین عیسی علیزاده 
معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی برگزار گردید، پیام سیدعباس صالحی، وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی به نخستین جشنواره ملی شعر دانشجویی قرائت شد.
وی در پیام خود خاطرنشان نمود: »دانشجویان ارجمند، خواهران و برادران، 

دختران و پسران فرهنگ دوست و شاعرم
بی شک، یکی از شیرین ترین و به یادماندنی ترین دوره های زندگی هر فردی، 
دوران دانشجویی و تحصیلات دانشگاهی است. از سویی دیگر، شعر همزاد 
ایرانیان است و هنر ملی ما، یعنی »شعر«، همواره بستری نیکو برای ابراز 

اندیشه ها و عواطف پاک انسانی و الهی مردم این سرزمین بوده است.
دانشجویان ما موصوف به صفات ارزشمندی چون آزاداندیشی، آرمان خواهی، 
عدالت طلبی و دین مداری هستند و در همه دوران، میراث عظیم تمدن ایرانی 

- اسلامی ما با شعر شناخته می شود.
امید دارم که دانشجویان عزیز ما با درک و غنیمت دانستن این دو گوهر 
ناب، یعنی شعر و شاعری و دوران حضور در دانشگاه، در همراهی همیشگی 
خود با جامعه، لحظه های درخشانی را در تلفیق اندیشه و عاطفه برآورند و 

آینده را هر چه بیش، درخشان تر سازند«.
در بخش دیگر نشست پایانی این جشنواره، علیرضا بهرامی، دبیر جشنواره 
با  و  برگزاری جشنواره  از روند  ارائه گزارشی  دانشجویی، ضمن  ملی شعر 
بیان این که ایده جشنواره شعر دانشجویی ایده باسابقه ای بوده و ما آن را از 
رکورد خارج کرده و رونق تازه ای به آن داده ایم گفت: خدا را شکر می کنم 
این نقطه رسیده ایم.  به  اتفاقات گوناگونی که رخ داد ما  با وجود همه  که 
تعدادی از رویدادهای پانزده گانه ما در دانشگاه های شهرهای مختلف برگزار 
شد، ولی به دلیل شیوع ویروس کرونا و بیماری ناشی از آن، محفل شاعران 

در مشهد، اصفهان و گیلان به سرانجام نرسید.
به گفته دبیر جشنواره شعر دانشجویی، حدود ۹00 دانشجوی علاقه مند به شعر 
از طریق سامانه در نظر گرفته شده جهت شرکت در این جشنواره ثبت نام 
کردند و حدود 600 نفر مراحل شرکت در جشنواره را به صورت کامل طی 
کردند و درنهایت پس از بررسی ها هفت نفر به عنوان برگزیده انتخاب شدند.

وی همچنین از دست اندرکاران برگزاری این جشنواره تقدیر کرد.
شعر  ملی  جشنواره  تقدیر  شایستگان  و  برگزیدگان  نشست  این  پایان  در 

دانشجویی در بخش های مختلف معرفی شدند.

 نماینده مردم شهرستان های کازرون 
و کوه چنار:

پیگیر تکمیل بیمارستان امام علی )ع( 
کازرون با کمک یکی از نهادها هستیم

مردم  نماینده  دفتر  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهرستان های کازرون و کوه چنار، فریدون عباسی دوانی نماینده این حوزه 
انتخابیه در دیدار جمعی از رؤسا و کارکنان دانشگاه های کازرون با تأکید بر 
حرکت علمی هرچه بیشتر دانشگاه ها گفت: لازم است که به عنوان اولویت 
اول دانشگاه به پژوهش ها و مباحث علمی بیش از پیش پرداخته شود و در 

ادامه مسائل عمرانی در دانشگاه مورد توجه قرار بگیرد.
جذب  اینکه  به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  رئیس 
هیئت علمی با مراتب بالا، ارتقای سطح علمی دانشگاه را به دنبال دارد بیان 
و  صنعت  که  است  لازم  کارآفرینی،  موضوع  اهمیت  به  توجه  با  داشت: 

دانشگاه تعامل و ارتباط دو طرفه با یکدیگر داشته باشند.
استاد  تمام دانشگاه شهید بهشتی تهران با پیشنهاد تشکیل شورایی متشکل 
نیازهای  پیشبرد  جهت  همفکری  منظور  به  دانشگاه ها  معاونین  و  رؤسا  از 
دانشگاه ها  ارتباط  برای  شورایی  وجود  کرد:  تصریح  کازرون  دانشگاه های 
مختلف  حوزه های  در  راهگشایی  و  کمک رسانی  در  می تواند  یکدیگر  با 

دانشگاهی کاربرد داشته باشد.
نماینده کازرون و کوه چنار ضمن بیان پیگیری های صورت گرفته پیرامون 
راه اندازی بیمارستان امام علی )ع(، گفت: اقدامات خوبی در این زمینه انجام 

شده و پیگیر تکمیل این پروژه با کمک یکی از نهادها هستیم.
عباسی دوانی ضمن بررسی مشکلات دانشگاه های کازرون گفت: کمبودهای 
علمی و عمرانی دانشگاه های مختلف از جمله دانشگاه فرهنگیان مورد توجه 
است و جهت رفع کمبودها و ارتقای هرچه بیشتر دانشگاه ها تلاش خواهد 

شد.

آتش سوزی کوه پهن خشت مهار شد
 آتش سوزی که در منابع طبیعی منطقه کوه پهن در حوالی روستای بورکی 
سفلی در بخش خشت رخ داده بود با تلاش همه جانبه نیروهای مردمی. امدادی 

و مسئولین پس از ۱۸ ساعت مهار شد.

عکاس و خبرنگار: سید علی هاشمی
دهیار روستای بورکی سعلی اظهار داشت: در این آتش سوزی بیش از ۱00 
هکتار از اراضی منابع طبیعی منطقه از جمله درختان اهلوک، کلخنگ، بنه و 

پرندگانی نظیر کبک تیهو و زنبورهای عسل طعمه حریق شدند.
دهیار روستای بورکی سفلی گفت: از یک ماه گذشته تاکنون این سومین 

باری است که آتش سوزی در این منطقه رخ می دهد.

در نشست مسئولان حوزه سلامت شهرستان 
کازرون با اصحاب رسانه عنوان شد؛

افزایش چشمگیر مبتلایان به کووید ۱۹ 
در هفته های اخیر در کازرون

رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان کازرون در جمع اصحاب رسانه، 
حضور مردم در اجتماعات را عامل افزایش چشمگیر مبتلایان به کووید ۱۹ 

در هفته های اخیر عنوان کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شبکه بهداشت و درمان 
شهرستان کازرون، بندر برامکی با اشاره به سیر صعودی مبتلایان به کووید 
۱۹ در هفته های اخیر گفت: با توجه به نبود واکسن و داروی درمان قطعی 
کروناویروس، مهم ترین راه مقابله با این بیماری ویروسی پیشگیری و قطع 

زنجیره انتقال بیماری است.
او ضمن برشمردن اقدامات کمیته بحران مقابله با کروناویروس شهرستان 
شیوع  گسترش  از  پیشگیری  راستای  در  و  گذشته  ماه های  در  کازرون 
بیماری، مهم ترین راه برون رفت از این وضعیت را همراهی و همدلی مردم 
با کارکنان بهداشت و درمان، استفاده از ماسک هنگام حضور در اجتماعات 

و حفظ فاصله فیزیکی دانست.
سامانه به  مراجعه  با  خواست  مشاغل  متصدیان  از   برامکی 
بهداشت  وزارت  دستورالعمل های  از  آگاهی  ضمن   salamat.gov.ir  
درمان و آموزش پزشکی در خصوص شیوه فعالیت اصناف در دوران شیوع 

کروناویروس، نسبت به اجرای صحیح این پروتکل ها اقدام کنند.
رئیس بیمارستان ولیعصر )عج( کازرون نیز با بیان اینکه ۳۴ تخت از کل 
ظرفیت تخت های بستری این مرکز درمانی برای مبتلایان به کروناویروس 
در نظر گرفته شده است، ادامه داد: انتظار کارکنان بهداشت و درمان پس از 
چهارماه تلاش بی وقفه و مبارزه با این بیماری، همراهی بیشتر مردم با تیم 
سلامت و رعایت پروتکل های بهداشتی پیشگیری از کروناویروس همانند 

روزهای آغازین شیوع این بیماری در کشور است.
ارائه  در  )عج(  ولیعصر  بیمارستان  معین  ظرفیت  به  اشاره  با  شرافت  سجاد 
خدمات سلامت به مردم شهرستان، افزود: در صورت رعایت نکردن اصول 
در  است  ممکن   ،۱۹ کووید  به  مبتلایان  گونه  شتاب  افزایش  و  بهداشتی 

روزهای آینده با چالشی بزرگ در حوزه سلامت شهرستان روبرو شویم.
معاون بهداشتی شبکه بهداشت و درمان کازرون نیز از انجام چهار هزار و 
۸۲۴ نمونه آزمایشگاهی کووید ۱۹ برای افراد مشکوک به بیماری از ابتدای 
پاندمی کروناویروس، در این شهرستان خبر داد و بر لزوم استفاده شهروندان 

از ماسک هنگام خروج از منزل و قطع زنجیره انتقال بیماری تأکید کرد.
ظرفیت های  و  امکانات  از  بهینه  استفاده  لزوم  بر  تأکید  با  طهماسبی  زهرا 
بیماران  به موقع  تشخیص  و  شناسایی  راستای  در  درمان  و  بهداشت  موجود 
مبتلا به کووید ۱۹ افزود: افراد با علایم سردرد، تب، گلودرد، درد عضلانی، 
از دست دادن حس چشایی و بویایی، تهوع و استفراغ، اسهال و دل درد به 
آگاهی  مراجعه و ضمن  قدس  ساعته  شانزده  جامع سلامت  مرکز خدمات 
از وضعیت سلامت خود، با صلاحدید پزشکان نسبت به انجام نمونه گیری 
آزمایشگاهی اقدام کنند.این نشست با حضور جمعی از فعالان حوزه خبری 

شهرستان کازرون در دفتر ریاست شبکه بهداشت و درمان برگزار شد.
مدیر آموزش پرورش کازرون:

آموزش و پرورش کازرون برای سال 
تحصیلی جدید با کمبود 530 نیرو 

مواجه است
آموزش  مدیریت  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به   
و  آموزشیاران  جمع  در  جمشیدی  امیرحسین  کازرون،  پرورش  و 
وجود  با  داشت:  اظهار  کازرون  سوادآموزی  نهضت  آموزش دهندگان 

ویروس کرونا،  شیوع  از  به خاطر جلوگیری  اسفندماه،  در  مدارس  تعطیلی 
با تلاش های قابل ستایش شما، همراه با دیگر همکاران، آموزش تعطیل نشد.
نهضت  اعتراض آموزشیاران و آموزش دهندگان  به دغدغه و  اشاره  با  وی 
سوادآموزی نسبت به برگزاری آزمون جهت این افراد برای به کارگیری 
در آموزش و پرورش، گفت: مطالبه شما درست است، ولی برگزاری این 

آزمون مصوبه مجلس دهم می باشد.
مدیر آموزش و پرورش کازرون در ادامه به نحوه مطالبه گری این گروه 
از افراد اشاره کرد و گفت: مطالبه گری به حق خوب است ولی باید در نظر 
داشته باشید که سلسله مراتب رعایت شود تا نتیجه مطلوب تری حاصل شود.
و  کازرون  شهرستان های  مردم  نماینده  دفتر  مسئول  شفیعی،  رضا  ادامه  در 
کوه چنار در دفتر کازرون، ضمن تقدیر و تشکر از مدیر آموزش و پرورش 
کازرون که با همه وجود و به صورت جهادی مسائل پرورشی و آموزشی 
شهر را پیگیری می کند، خطاب به آموزشیاران و آموزش دهندگان نهضت 
اداره  به مدیر  سوادآموزی تأکید کرد: مطالبات خود را به صورت مکتوب 
که خودشان شخصی پیگیر و دغدغه مند هستند انتقال دهید تا منسجم تر بتوان 

آن را پیگیری کرد.
گفتنی است آموزش و پرورش کازرون دارای ۴6 آموزشیار و آموزش دهنده 
نهضت سوادآموزی می باشد، که همراه با دیگر افراد دارای وضعیت مشابه در 
سراسر کشور، به تفاوت نحوه پذیرش خود در دانشگاه فرهنگیان با دیگر 
گروه های معلمان )حق التدریسی ها، ضمن خدمتی ها و معلمان پیش دبستانی( 

اعتراض دارند.
نماینده کازرون:  

مسائل آب با همدلی مردم و مدیران 
حل وفصل شود

 

به  اشاره  با  اسلامی  نماینده مردم کازرون و کوه چنار در مجلس شورای 
تجمع مردم دهستان کمارج بخش کنارتخته شهرستان کازرون در انتقاد 
از کم آبی و انتقال آب از این شهرستان به استان بوشهر که به کشته شدن 
یک نفر منجر شد، گفت:  باید فرهنگ اسلحه کشی کنار گذاشته شود و 
مسائل و مشکلات از مسیر قانون و با اتکا به همدلی مردم و مدیران دولتی 

رفع شود.
فریدون عباسی دوانی در  گفت وگو با ایرنا افزود: در این زمینه اختلافی 
بین استان فارس و استان بوشهر وجود دارد، آب منطقه فارس سال ها در 
حال رفتن به بوشهر است که البته مردم بوشهر نیز حق دارند و آب به طور 
مرکزی در کشور مدیریت می شود اما تا کی باید وزارت نیرو به دنبال 

آب شیرین کن کنار دریا نباشد که آب را برای مردم تأمین کند؟
رئیس کمیسیون انرژی مجلس اظهار داشت: از چشمه ساسان و ۲۷ منطقه 
کازرون و رودخانه شاپور، آب به سمت بوشهر می رود و جالب آن است 
به  مردم  تنگ چوگان، آب جلوی چشم  پنج روستای  مثل  از جایی  که 
جای دیگر می رود و آنها به درستی از آب بهره مند نیستند یا اگر بهره مند 

می شوند آب آنها آلوده است.
دستور رسیدگی وزیر نیرو

عباسی اظهار داشت:  از زمانی که این مشکلات از سوی مردم به من اعلام 
شد نامه نگاری لازم را انجام دادم و با وزیر نیرو صحبت کردم تا این مسئله 
را به طور اساسی حل کند و آب را به مردم اختصاص دهد، مدت مقرر که 
آب باید به بوشهر می رفته است مدت ۲ الی سه سال بوده اما بیش از ۳0 
الی ۴0 سال است که این کار در حال انجام شدن است چون آب راحت 
به آنجا می رود و استفاده می شود؛ سؤال اینجاست که چرا از بودجه استان 
بوشهر برای احداث آب شیرین کن و تأمین آب مورد نیاز این منطقه از 

طریق شیرین سازی آب خلیج فارس استفاده نمی شود؟
رئیس کمیسیون انرژی مجلس گفت: وزارت نیرو این موضوع را باید در 
دستور کار خود قرار دهد و من هم از وزیر نیرو این موضوع را خواستم 
که وی نیز دستور رسیدگی داده است. عباسی افزود: مردم نیز یک مقدار 
تأمل نکردند، اگر هم این موضوع به بنده یا نماینده من در کازرون یا کوه 

چنار اطلاع  می دادند فکری به حال آب شرب می کردیم.
وی ادامه داد: مردم خودشان زحمت کشیدند و لوله تهیه کردند و آوردند 
که باید هشت کیلومتر لوله گذاری در منطقه ای از کمارج صورت بگیرد 
و نیاز به بیل مکانیکی و نیاز به جرثقیل دارند که به من مراجعه کردند 
و من هم دنبال بودم از جایی این امکانات را فراهم کنم، وعده ای که به 
مردم داده بودند ۲۴ تیرماه به بعد بود که از سد دالکی، سهمیه ای به این 

منطقه اختصاص داده شود.
اگر خلافی شده، قانون باید رسیدگی کند

این  در  باید  مردم  مجلس گفت:  در  چنار  و کوه  مردم کازرون  نماینده 
اداره  بیاورند، چرا مأمور  نباید تفنگ  اینجا  جا تأمل می کردند، مردم در 
آب بوشهر را کتک زدند؟ چرا باید درگیری به وجود بیاید؟ اجتماع در 
آنجا به صلاح نبود و مردم باید این موضوع را به فرمانداری و بخشداری 
اطلاع می دادند، این موضوع اگر از طریق قانونی پیگیری شود راحت تر، 

مطمئن تر و ایمن تر به نتیجه می رسد و کسی کشته نمی شود.
عباسی افزود: باید فرهنگ اسلحه کشی را کنار بگذارند و اگر دعوا شده از 
طریق پاسگاه نیروی انتظامی موضوع را پیگیری کنند، اگر خلافی انجام 
شده یا تعدی شده قانون باید رسیدگی کند. وی ادامه داد:  مردم منطقه 
باید به افراد تذکر دهند که این اعمال باید کنار گذاشته شود، تفنگ کشی 
باید کنار گذاشته شود. رئیس کمیسیون  قبیله ای و گروهی  و دعواهای 
انرژی مجلس گفت:  البته مردم در بیان اعتراض حق دارند تا کی باید به 

دستگاه های اجرایی مراجعه کنند و آنها بگویند بودجه نیست، اگر بودجه 
نیست این بودجه برای همه نباید باشد، چطور برای یک جاهایی بودجه 

وجود دارد و یا افراد از طایفه خاص؟
دستور استاندار فارس برای رفع مشکلات

عباسی در ادامه با اشاره به بررسی اشکالات شبکه آبرسانی در شهرستان 
کازرون گفت:  در بررسی های نیروهای مردمی دفتر اینجانب مشخص شد 
که زبانه های شیرهای آبی که باید به طور کامل بسته شود نصفه بریده شده 

است، چه کسی این اقدام را انجام داده است؟
نماینده مردم کازرون و کوه چنار در مجلس اظهار داشت: یک فرد فنی 
زبانه های شیرهای آبی را برش داده است یا از اره و یا از دستگاه جوش 
را  این  کسی  چرا  افتاده اند  کار  از  الکتروموتورها  است،  کرده  استفاده 
درست نمی کند؟ چرا در حال حاضر که دفتر نماینده به این موضوع وارد 
شده الکتروموتورها در حال تعمیر است؟ کار نظارتی بر این موضوع را 
باید استانداری، فرمانداری و بخشداری انجام دهد. وی ادامه داد:  این مسائل 
را به استاندار فارس توضیح دادم و عکس هایی که از لایروبی آن منطقه 
و رساندن آب بخش خشت و کنارتخته تهیه کرده بودیم به استاندار نشان 
دادم که وی نیز به مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان فارس و رئیس 
سازمان جهاد کشاورزی استان دستور داده تا از کانال های فرعی بازدید و 

مشکلات را رفع کنند.
مصرف آب، بهینه شود

نماینده کازرون و کوه چنار در مجلس شورای اسلامی با اشاره به مشکلات 
شهرستان های کازرون و کوه چنار در ارتباط با تأمین آب کشاورزی و 
آب شرب افزود: موضوع آب در کشور و در دنیا مسئله مهمی است و 
بسیاری از منازعات بر سر آب بوده و در آینده نیز خواهد بود که تقریباً 
آب گرانتر از خیلی نیازهای بشر تأمین خواهد شد؛ در این شرایط، ما در 

مملکت خیلی برای آب ارزش قائل نیستیم و اسراف زیاد می کنیم. 
کشاورزی  در  داد:  ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  رئیس 
از  نمی کنیم و گرنه  بهینه  را  هنوز غرقابی کار می کنیم و مصرف خود 
آب موجود می توانیم استفاده های زیادی داشته باشیم. وی گفت: از طرف  
دفترم یک مطالعه روی مسئله آب در شهرستان های کازرون و کوهچنار 
صورت گرفته است که حاصل این مطالعات با وجود آنکه نیازمند اقدامات 
اجرایی بود، دفتر اینجانب مجبور به ورود به این موضوع شد. عباسی افزود: 
در خصوص کانال های آبیاری خشت و کنار تخته قبلا پیش بینی می کردیم 

که مشکل آب در آنجا حاد و منجر به درگیری بین هموطنان شود.
وی ادامه داد:  مسئله آب شامل دو بخش کشاورزی و آب شرب است، در 
بحث آب باغ ها به صورت خودجوش مردم را دعوت کردیم و مهندسانی را 
از سوی دفترم در کازرون فرستادم که شناسایی انجام دادند و فیلمبرداری 

و عکسبرداری کردند و برای من ارسال کردند.
رئیس کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی گفت: خودم نیز در یک 
بازدید میدانی مشکلات را مشاهده کردم و تا حدی با کمک مردم و سپس 
امور آب کازرون یکسری اشکالات را برطرف کردیم و توانستیم آب را 
به باغ های کنارتخته که بعضاً 6 سال بود در حسرت آب بودند، برسانیم که 

این کار در تولید خرمای آن منطقه است تأثیرگذار است.
بند  رفسنجانی  هاشمی  آقای  جمهوری  ریاست  دوران  در  افزود:  عباسی 
انحرافی ساخته شده است اما نگهداری این بند انحرافی و کانال هایی که 
از آن منشعب می شود به درستی انجام نشده و بعضاً رها شده است که این 
نداشته  وجود  مناطق  به  رساندن آب  در  راندمان لازم  آن  می شود  باعث 

باشد.
وی ادامه داد: در حال حاضر این مشکل تا حدی رفع شده است که باید 
تعمیرات لازم روی دریچه ها صورت بگیرد و جوشکاری شود که ظرف 
یک ماه گذشته این کار تا حد خوبی صورت گرفته است و اداره امور آب 
شهرستان نیز در این زمینه همراهی کرده است اما این مسئله وظیفه ذاتی 

خود آنان است که باید انجام می دادند.
مدیران  برخی  گفت:  مجلس  در  چنار  کوه  و  کازرون  مردم  نماینده 
دستگاه های دولتی و کارشناسان دست روی دست می گذارند و منتظرند 
یک پول نفت بیاید و بعد مناقصه برگزار کنند و پیمانکاری انتخاب شود 
و کارها را انجام دهد و کسی کار نمی کند و این جو بدی است که در 

سیستم های دولتی ما وجود دارد و همه منتظر هستند بودجه بیاید.
افزود: جهاد کشاورزی که وظیفه آبرسانی به روستا را بر عهده  عباسی 
دارد این کار را انجام نمی دهد بعد وقتی از آنها سؤال می کنیم چرا این کار 

انجام نشده است می گویند اعتبار نداریم.
وی ادامه داد: حیوانات مردم در سر کوه های کنده ای تنگ ابوالحیات در 
این  ورود خود  با  می تواند  مجلس  نماینده  بودند، چطور  شدن  تلف  حال 

مسئله را حل کند اما مدیران دولتی نمی توانند این کار را انجام دهند؟
وی اضافه کرد: نماینده مجلس برای حل این مجلس انسجام مدیریت ایجاد 
می کند و کار خاصی انجام نمی دهد و دخالت نیز در دستگاه دولتی انجام 
نمی دهد و سپاه و ارتش می آیند و همه دست در دست هم می دهند و به 

حیوانات مردم آب می رسد و این حیوانات تلف نمی شوند.
وی همچنین به خانواده فردی که در جریان درگیری اعتراض ها به مسئله 

آب در روستای کمارج کشته شد تسلیت گفت.
از مردم دهستان کمارج بخش کنارتخته شهرستان کازرون روز  عده ای 
پنجشنبه ۱۲ تیرماه ۹۹ در اعتراض به کمبود آب شرب در محل تصفیه خانه 
انتقال آب رودخانه شاپور به استان بوشهر تجمع کردند که به گفته برخی 
از  حفاظت  نیروهای  حامی  افراد  بین  درگیری  جریان  در  محلی،  منابع 
تأسیسات آب و معترضان و در پی تیراندازی فردی، یک نفر به قتل رسید.

ارتفاعات شمال شرق شهرستان کازرون جاری و در  از  رودخانه شاپور 
محل تنگ چوگان به چشمه ساسان متصل می شود.

این رودخانه پس از عبور از نواحی غرب کازرون و دشت خشت و اتصال 
با چند شاخه فرعی به رودخانه حله می ریزد و در نزدیکی روستاهای جره 

و میلک وارد دشت شبانکاره از توابع شهرستان دشتستان می شود.
این رودخانه درنهایت با پیوستن به رودخانه دالکی دراستان بوشهر با رود 
حله به خلیج فارس می رود و ۲ هزار هکتار کانال انتقال آب در مسیر عبور 
این رودخانه احداث شده و با نهرهای سنتی و کانال های انشعاب آب در 

سال های پرباران اراضی و باغ های منطقه را مشروب می سازد.
قیرو  فیروزآباد،  مردم  سابق  نماینده  کرم پور  کوروش  نیز  این  پیش از 
مسئولان  چرا  که  سؤال  این  طرح  با  دهم  مجلس  در  فراشبند  و  کارزین 
در بوشهر در زمینه طرح انتقال آب از دریا و شیرین کردن آن اقدامی 
بود:   گفته  است؟  نرسیده  نتیجه  به  چرا  شده  اقدامی  اگر  و  نمی کنند 
صنعت  و  کشاورزی  شرب،  آب  تأمین  برای  کشور  مرکزی  استان های 
استان های خود  به  دریا  از  مسافتی طولانی  با  را  می کنند که آب  تلاش 
دارد  قرار  دریا  در کنار  بوشهر که  استان  در  این کار  دهند، چرا  انتقال 
صورت نمی گیرد؟ مگر کشورهای عربی حاشیه خلیج فارس آب مصرفی 

خود را از همسایگان خود تأمین می کنند؟

ضرب المثل های جهان

اگر می خواهی جای رئیس خود، بشینی پس 

هلش بده بره بالا 
ژاپنی


